



BESTYRELSESMØDE

12.08.2025 KL. 19.00

Deltagere: Lars, Jeppe, Ole og Hans-Christian

Afbud: Kasper

Sted: Hos Jeppe

1. Valg af referent:

Lars

2. Arbejdsdag evaluering:

Igen i år flot opbakning til arbejdsdagen, med vægt på det sociale. Der blev igen i år afsluttet med fællesspisning med grill og pølser på J.F. Fengers Vænge.

Der søges en repræsentant / vejformand fra hver vej, som bestyrelsen kan tage fat i, ved fx arbejdsdage.

3. Opfølgning med Sorø kommune:

Vedligeholdelsesplan & afslutning af udestående punkter:

Den er fremsendt af kommunen, og modtaget af bestyrelsen.

Broen mellem C.J. Rodens Ager og Store Klokkebanke vil fremover blive vedligeholdt løbende af GF.

4. Vild pastinak og bjørneklo:

Der har været observeret bjørneklo og vildpastinak på området op imod stendysen. Bjørneklo er fjernet, men der er stadig mange vild pastinak i området. Der opfordres til at man fortæller børn, at de er farlige, og man ikke skal røre ved dem.

Bestyrelsen/LK tager fat i Dalgas og hører ad om de har mulighed for at bekæmpe dem.

5. Beplantning, status:

Der har tidligere været en grundejer som har foreslået forskellig beplantning i området. Jeppe kontakter grundejer, og afventer tilbagemelding / status på projektet.

6. Knallerter på sti:

Bestyrelsen efterspørger "knallert forbudt" skilte hos kommunen, da der er kommet flere klager over knallertkørsel på bl.a. grusstien fra Lille Klokkebanke hen imod Sognefogedvej.

7. Henvendelser:

a. *Skærver i rende:*

En grundejer har efter aftale med bestyrelsen lavet et forsøg med skærver i vandrenden, som alternativ til køreriste. Forsøget fortsætter, og bestyrelsen holder kontakten til grundejeren.

b. *Skilt til fortidsminde:*

Sorø kommune har efterspurgt parkeringspladser, samt en plads til opsætning af skilt til fortidsminde / stendysen på marken.

Bestyrelsen har vendt tilbage med at et forslag om at de benytter Odinsvej i stedet, da der er bedre forhold til parkering, samt det er tættere på stendysen.

8. Vedtægter:

Tages op igen på næste møde.

9. Nyt siden sidst & eventuelt:

- Bestyrelsen forslår et gebyr på 100kr, når der sendes rykkere for opkrævning af kontingent.

- Der har i år været forsøgt med en stor container til haveaffald / hækketrimning omkring Sct. Hans. Det vurderes en succes, og gentages næste år.

10. Foto til Facebook:

Der vil til næste møde blive taget et billede af bestyrelsens medlemmer og blive lagt op på Facebook.

11. Nyt møde v/alle:

Næste møde forventes afholdt i slutningen af november.